
                                           
 

 
                               Resultaten enquête uitgevoerd najaar 2023 

 

Samenvatting 
In het najaar 2023 is een enquete gehouden onder de bewoners van Batau-Zuid.In totaal hebben 34 inwoners 

van Batau-Zuid de enquête volledig ingevuld en 3 inwoners gedeeltelijk. 
79,4 % van hen zijn bekend met het wijk netwerk. 
44,1 % kennen het netwerk via de wijkkrant 
3 van de geënquêteerden willen actief worden in het netwerk. De overigen geven aan niet geïnteresseerd te 

zijn of geen tijd te hebben. 
73,5% van de geënquêteerden geeft aan dat het netwerk nuttig te vinden. 

 
Waar zou het Wijknetwerk meer aandacht aan moeten besteden? 
Op deze vraag uit de enquête kwamen de volgende thema’s naar voren: 

 
Verkeer 

 Naleving 15 km auto’s woonerf Schoonhouden Veiligheid Oneffenheden straten Zo ver invloed reikt  

 Algemeen Veiligheid en veilig verkeer (Citadeldrift doorgaande weg) 

 Een voetgangersoversteekplaats  bij de tramhalte Wijkersloot 

 Parkeren 

 Snelheid van de auto’s op de Batauweg en de woonerven 

  Snelheid van fietsen, brommers en auto’s in de buurten 

 
Groen 

 Groenvoorzieningen in de wijk en met name de bomen. 

 
Leefbaarheid 

 Hondenpoep opruimen.  

 Onderhoud en leefbaarheid Gaardes  

 De achteruitgang van de wijk onderhoud en overlast drugs jongeren etc  

 Toegankelijkheid van de wijk voor slechtzienden, rolstoel gebruikers.  

 Saamhorigheid creëren in de wijk. Meer zichtbaar worden als wijknetwerk. 

 
Algemeen 

 Over bepaalde beslissingen/acties die spelen zou men ook digitaal/per mail meningen kunnen 

verzamelen.  
 Ideaal zou zijn als er per straat/buurt een contactpersoon is, die wel en wee van buurtbewoners kan 

door geven 

 
 
 


